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aan WOUTER BEKE
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Hervorming Impulsfonds  -  Ondersteuning huisartsen

De Vlaamse Regering verhoogt de uitgaven voor het Impulsfonds voor de ondersteuning 
aan huisartsen met 1,5 miljoen euro, exclusief de efficiëntie-oefening. Een van de 
doelstellingen was en is dat huisartsen gestimuleerd worden om zich in huisartsarme 
regio’s te vestigen. Echter, men is tot de vaststelling gekomen dat de ingezette 
instrumenten en maatregelen ontoereikend zijn.  

Op mijn laatste vraag over dit thema antwoordde de minister dat de werkgroep -bestaande 
uit verschillende artsensyndicaten, VIVEL (Vlaams Instituut voor de Eerste Lijn) en de 
Vereniging voor Wijkgezondheidscentra - een ontwerptekst heeft goedgekeurd die als basis 
dient om de hervorming van het Impulsfonds verder uit te werken. In deze ontwerptekst 
ligt de focus op het stimuleren van multidisciplinaire praktijkvormen en het verhogen van 
de zorgcapaciteit. De definitieve beleidsvoorstellen zouden tegen eind april worden 
uitgewerkt.

1. Kan de minister de verschillende beleidsvoorstellen toelichten? Welke voorstellen 
genieten zijn voorkeur en waarom? Welke knopen zullen hier nog worden doorgehakt?

2. In hoeverre is men tegemoet gekomen aan de verzuchtingen van solitaire huisartsen 
of de jonge opstartende huisartsen? Welke plaats hebben zij gekregen in de 
beleidsvoorstellen?  



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 556 van 2 april 2021
van ELKE SLEURS

1. De covid-19 crisis en de uitrol van het vaccinatieprogramma, welke als de meest 
complexe logistieke operatie sinds het einde van de tweede wereldoorlog wordt 
beschouwd, heeft het pad van de hervorming van het impulsfonds eens te meer 
doorkruist. Gezien de uitrol van het vaccinatieprogramma op dit moment absolute 
prioriteit heeft en de medische actoren van ons zorgsysteem hierdoor overbelast zijn, 
kan ik u pas in het najaar een definitief antwoord op uw vragen geven. U begrijpt dat 
deze timing onder voorbehoud is van de evolutie van de pandemie, die tot op heden, 
niemand correct heeft kunnen inschatten.

2. Ik verwijs hiervoor naar mijn antwoord op uw eerste vraag. Ik verwacht in het najaar 
u een definitief antwoord te kunnen geven in functie van de evolutie van de pandemie.


